
 

 

Sobre l'estat de la igualtat en la festa 3  

Hem expressat en unes quantes ocasions la nostra satisfacció pels canvis que 

estem vivint pel que fa a la presència de dones en diferents àmbits festers(1). 

Volem també constatar la realitat i no deixar-nos portar per triomfalismes. 

Aquesta setmana estem explicant la nostra opinió sobre diferents temes que 

s'han plantejat en els últims temps. 

Un fet sorprenent és la declaració del regidor de festes durant el Mig Any que, 

en referir-se al tema de la integració de les dones en les festes, va comentar 

que no tenia coneixement de cap cas de discriminació, quan és perfectament 

coneixedor de casos greus com per exemple el de dones que porten molts 

anys pagant fulla i no han participat en cap esquadra, ni primera diana, ni 

Glòria, ni res. Sembla com si les discriminacions passades per a ell hagueren 

caducat, quan no és així, la festa té deutes pendents amb moltes dones. 

Queda molt per fer. 

(1) http://www.fonevol.net/TEXTOS/EUFORIA.htm 
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